
Zápis č. 12/2016 ze schůze sportovní komise 
 
Dne: 27.9.2016 v 19.30 hodin 
 
Přítomni: 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý  
  Ing. Petr Provazník 
 
Hosté:  Milan Udržal - správce 
 
Schůzi zahájil Radek Hemelík  a  seznámil přítomné s tím, že na programu dnešního jednání bude  
 

1. Zimní plán na využití sokolovny 
2. Hodinové sazby za velký sál sokolovny 
3. Zápasnická posilovna 
4. Zástupce za správce sokolovny 
5. Oddíl badmintonu 
6. Různé 

 
Zimní plán na využití sokolovny 

Sportovní komise konstatovala, že obsazení sokolovny v zimním období bude dle připraveného  
rozpisu a předem schváleného harmonogramu.  Dle aktuálně  zaslaného požadavku volejbalistů ( Ing. 
Susová) bude navržen sobotní termín, po dohodě s fotbalisty pak bude možné operativně využít i 
termín páteční (při nepřítomnosti fotbalistů) 
 
 
Hodinové sazby za velký sál sokolovny 

Sportovní komise odsouhlasila a radě města navrhla tyto sazby za užívání velkého sálu sokolovny 

1 hodina – 200,-- Kč  (kolektivní sporty) 
1 hodina – 100,-- Kč  (individuální sporty – badminton, stolní tenis, líný a normální tenis ) 

 
Pokud sportují v jeden okamžik  členové Sokola spolu s nečleny,  mají členové Sokola  sportování 
zdarma a nečlenové  platí poměrnou část hodinové sazby. 
 

Zápasnická posilovna 

Úprava dveří na střechu - zjistí možnosti p. Černý. Elektrickou instalaci zajistí p. Kamenický. 
Úklid, vystěhování a vymalování zajistí členové oddílu zápasníci. 
 
 
Zástupce za správce sokolovny 

Pro zastupování správce sokolovny navržen p. Voříšek. Musí být stanoven termín zastupování  na 
měsíc dopředu. (Vytvořit měsíční harmonogram). 



Oddíl badmintonu 
 
Sportovní komise konstatoval, že pod spolkem Sokol  Borohrádek vznikl nový sportovní oddíl – 
oddíl  badmintonu, který prozatím čítá cca 15 členů. Tento oddíl bude využívat ke své činnosti   
prostory sokolovny. 
 

Různé 

Sportovní komise konstatovala, že byly zhotoveny lajny na  badminton hřiště.  Doporučuje odvézt 
florbalové mantinely  a držák na basketbalový koš do areálu ŽPSV. Byly  odsouhlaseny   provedení 
terénních   úprav před sokolovnou, návrh na vybudování tenisové stěny (využít asfaltu při renovaci 
silnice v r. 2017), oprava plotu a doplnění chybějících dílů, zajištění  plechové  garáže pro správce na 
uskladnění nářadí 

Sportovní komise žádá Ing. Machka o zprovoznění elektronické rezervace velkého sálu v soko-
lovně, a to všeobecně, neboť nelze provozovat více halových sportů najednou. V současné době  je 

možnost rezervace jen na badminton, nikoliv např. na florbal, volejbal, tenis apod. 

Sportovní komise doporučuje zjistit cenu vodného za zavlažování tenisových kurtů a zvážit mož-
nost vlastního vrtu pro vlastní studnu. 

Sportovní komise dává na zvážení možnost vybudování posilovny pro veřejnost v druhém bytě so-
kolovny. 

Sportovní komise doporučuje a souhlasí s tím, aby jeden zástupce každého  sportovního  oddílu  
měl k dispozici klíče od sokolovny, a to za účelem zajištění vstupu sportovců do sokolovny.  

Sportovní komise stanovila oficiální začátek zimního provozu v sokolovně na den 1.10.2016 

 
 
 
  
 Zapsal: 
 
________________________________________ 
Radek Hemelík  - člen  sportovní komise 


